# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	01	22.955 (247) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	02	15.370 (165) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	03	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	05	15.662 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
7/F - 12/F 7樓至12樓	06	15.662 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	07	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	08	33.949 (365) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	09	22.233 (239) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	10	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	11	15.662 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。

- (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres.

  (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.

  (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1) 以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2) 發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	12	15.662 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	15	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	16	15.814 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	17	34.608 (373) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	1	-	-	-	-	
7/F - 12/F 7樓至12樓	18	35.990 (387) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	ı	-	-	-	-	ı	-	-	-	ı	
	19	21.133 (227) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	20	15.794 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	1	-	-	-	-	
	21	15.794 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	22	15.220 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	23	16.244 (175) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。 Notes:

# (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres. (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.

- (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description Residential Pr 物業的描	roperty	Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	25	15.735 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	26	15.746 (169) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	27	15.220 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	28	15.641 (168) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	ı	-	1	ı	-	-	-	
7/F - 12/F 7樓至12樓	29	16.449 (177) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	30	13.078 (141) Balcony 露台: - Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	31	11.931 (128) Balcony 露台: - Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	32	12.195 (131) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	33	12.521 (135) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。

- (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.
- (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	01	22.837 (246) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	ı	-	-	-	-	-	-	
	02	15.489 (167) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	03	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	05	15.488 (167) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
15/F - 20/F 15樓至20樓	06	15.870 (171) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
10 及土20 按	07	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	08	33.949 (365) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	09	22.233 (239) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	10	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	11	15.870 (171) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。 Notes:

# (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres. (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.

- (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	sq. metre (sq. ft.) <i>A</i> 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	12	15.488 (167) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	15	15.240 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	16	15.814 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	17	34.608 (373) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
15/F - 20/F 15樓至20樓	18	35.990 (387) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
101安王201安	19	21.133 (227) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	20	15.794 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	21	15.794 (170) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	22	15.220 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	23	16.244 (175) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。

- (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres.

  (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.

  (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	(包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	25	15.931 (171) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	26	15.584 (168) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	27	15.220 (164) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	1	1	-	-	-	
	28	15.542 (167) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	ı	-	ı	ı	-	-	-	
15/F - 20/F 15樓至20樓	29	16.547 (178) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	30	13.078 (141) Balcony 露台: - Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	ı	-	ı	ı	-	-	-	
	31	11.931 (128) Balcony 露台: - Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	32	12.283 (132) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	33	12.433 (134) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。

- (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.
- (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。

# 發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Floor 樓層	Unit 單位	sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	01	62.562 (673) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	29.890 (322)	-	-	58.679 (632)	-	-	-	
	02	61.367 (661) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	19.139 (206)	-	-	43.299 (466)	-	-	-	
	03	40.405 (435) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	16.352 (176)	-	-	23.155 (249)	-	-	-	
21/F	05	27.473 (296) Balcony 露台: - Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	14.096 (152)	-	-	21.156 (228)	-	-	-	
21樓	06	73.734 (794) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	32.489 (350)	-	-	67.094 (722)	-	-	-	
	07	39.170 (422) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	3.619 (39)	-	-	13.431 (145)	-	-	-	
	08	23.854 (257) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	4.792 (52)	-	-	19.584 (211)	-	-	-	
	09	38.658 (416) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台: -	-	-	-	8.269 (89)	-	-	26.589 (286)	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部份的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2 第2部計算得出的。

- (1) The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- (2) There is no verandah in the residential properties of the Development.
- (3) There are no flats 04, 13, 14 and 24.

- (1)以平方呎列出的面積由以平方米列出的面積以1平方米 = 10.764 平方呎換算,並以四 捨五入至整數,與以平方米表述之面積可能有些微差異。 (2)發展項目的住宅物業並無陽台。
- (3) 不設04, 13, 14及24單位。